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Dr . Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A 44-es útról." címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka

János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Békés megye több szempontból is, de közúti közlekedése miatt mindenképpen elmaradott

területnek számít. Választókerületem polgáraitól 100 kilométernyi távolságra van az

autópálya, és sem rövid-, sem középtávon nincs arra remény, hogy közelebb is legyen . Ezért

van kulcsszerepe megyénkben a 44-es útnak, amelynek fejlesztésére már számtalan ígéretet

tettek, koncepciót dolgoztak ki az egymást követő kormányok .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, adjon egy hosszabb áttekintést, a 44-es utat érintő korábbi tervekről és azok
realizálódásáról, illetve azokról az elképzelésekről, amik nem
valósultak meg!

Milyen tervei vannak Ön ennek az útnak a fejlesztésére rövid- és középtávon?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 .01 .31 .
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